

3D/4D

LANGKAWI LEISURE & TOUR

TC: MYLGK-3DFE / MYLGK-4DFE
(Option Tour valid for 01Apr'2024 – 31Mar'2025)



CHOICE OF TOURS

TOUR (LGK-SIC.A) – Seat-in coach

TOUR (A) Morning Tour (est 4 hrs)

- ✓ Langkawi Wildlife Park (Entrance fee RM50/adt & RM30/Chd)
- ✓ Crocodile Farm (Entrance fee RM48/adt & RM38/Chd)
- ✓ Black Sand Beach
- ✓ Air Hangat Village (Entrance fee RM15/adt & RM5/Chd)

TOUR (LGK-SIC.B) – Seat-in coach

TOUR (B) Morning Sky Tour (est 4 hrs)

- ✓ Oriental Village
- ✓ Gunung Mat Cincang
- ✓ Skycab Cable Car, Skydome, Skyrex 3D Art Langkawi (Entrance fee RM85/adult & RM65/Child) – subject to weather conditions.
- ✓ Duty Free Shopping

TOUR (LGK-SIC.C) – Seat-in coach

TOUR (C) Afternoon Tour (est 4 hrs)

- ✓ Underwater World (Entrance fee RM53/adt & RM43/Chd)
- ✓ Pantai Cenang
- ✓ Eagle Square
- ✓ Gamat Factory
- ✓ Makam Mahsuri Tomb (Entrance fee RM15/adt & RM10/Chd)

TOUR (LGK-SIC.D) – Seat-in coach

TOUR (D) Eagle Feeding / Mangrove Cruise + Lunch (est 5 hrs)

- ✓ Bat Cave (Entrance fee RM3/adt chd)
- ✓ Mangrove Swamp
- ✓ Eagle Feeding
- ✓ Fish Farm with Lunch

TOUR (LGK-SIC.E) – Seat-in coach

TOUR (E) Island Hopping Discovery (est 4 hrs)

- ✓ Pregnant Maiden Island (Entrance fee RM6/adt chd)
- ✓ Eagle Feeding at Pulau Singa
- ✓ Beras Basah Island

(Note: All Tours Pick up/drop off other than Town Areas will be surcharge applied S\$10 per pax)

3D2N LANGKAWI LEISURE

DAY 1 SINGAPORE ✈ LANGKAWI

(X)

Upon arrival at Langkawi airport and transfer to hotel check in. Overnight in Langkawi.



DAY 2 LANGKAWI

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice. Overnight in Langkawi.



DAY 3 LANGKAWI ✈ SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Updated 08 Feb 2024.

4D3N LANGKAWI LEISURE



DAY 1 SINGAPORE ✈ LANGKAWI

(X)

Upon arrival at Langkawi airport and transfer to hotel check in. Overnight in Langkawi.

DAY 2 LANGKAWI

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice. Overnight in Langkawi.

DAY 3 LANGKAWI

(Breakfast)

Free at own leisure.

You may join Optional Tours at your own choice. Overnight in Langkawi.

DAY 4 LANGKAWI ✈ SINGAPORE

(Breakfast)

Free at own leisure till time transfer to airport for departure home.

Remarks:

- *Optional Tours are Excluded of the Entrance Fee or Cable Car Fee (*Fee for reference only and need to pay on site) and driver tipping.*
- *The availability of Skybridge is subject to change depending on weather conditions (it might be closed for a short period of time)*
- *Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.*

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTAAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wtstravelsg

www

wtstravel.com.sg

@

enquiries@wtstravel.com.sg

3天/4天

浪卡威 休闲乐悠悠

(浮罗交怡岛)

TC: MYLGK-3DFE / MYLGK-4DFE

(一日游行程适用于 01Apr'2024 - 31Mar'2025)



一日游 选项:

团号 (LGK-SIC.A) - *拼团

一日游 (A) 上午浪卡威游览 (约4小时)

- ✓ 兰卡威野生动物园 (不含门票RM50/成人 & RM30/小孩)
- ✓ 鳄鱼园 (不含门票RM48/成人 & RM38/小孩)
- ✓ 黑沙滩
- ✓ Air Hangat 村 (不含门票RM15/成人 & RM5/小孩)

团号 (LGK-SIC.B) - *拼团

一日游 (B) 上午高空游览 (约4小时)

- ✓ 东方村庄
- ✓ Mat Cincang 高山
- ✓ SkyCab空中缆车, SKYDOME天幕剧场, SKYREX 3D环景震撼车 (不含门票RM85/成人 & RM65/小孩)
- ✓ 免税商店

请注意: Skybridge开放情况将视天气而定 (天气不好可能临时暂停开放)

团号 (LGK-SIC.C) - *拼团

一日游 (C) 下午浪卡威游览 (约4小时)

- ✓ 海底世界 (不含门票RM53/成人 & RM43/小孩)
- ✓ 珍南海滩
- ✓ 巨鹰广场
- ✓ 加码工厂
- ✓ 玛苏丽陵墓及纪念馆 (不含门票RM15/成人 & RM10/小孩)

团号 (LGK-SIC.D) - *拼团

一日游 (D) 喂鹰体验+红树林+午餐 (约5小时)

- ✓ 蝙蝠洞 (不含门票RM3/成人/小孩)
- ✓ 体验喂食老鹰
- ✓ 红树林沼泽
- ✓ 午餐享用于养鱼塘

团号 (PEN-SIC.E) - *拼团

一日游 (E) 跳岛迅游体验 (约5小时)

- ✓ 孕妇岛 (不含门票RM6/成人/小孩)
- ✓ 体验喂食老鹰
- ✓ Beras Basah岛

(备注: 以上全部一日游市区以外的酒店接送, 需额外附加费\$10/每人/接送)

3天2晚 浪卡威 乐悠悠

第一天 新加坡 ✕ 浪卡威

(X)

抵达机场后, 送往酒店办理入住手续。夜宿浪卡威。



第二天 浪卡威

(早餐)

全天自由活动。或您可以自费选择参加一日游。夜宿浪卡威。



第三天 浪卡威 ✕ 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回新加坡。

备注:

- 自费一日游行程不包含景点入场门票或空中缆车票 (费用仅供参考, 旅客需现场支付为准) 以及不含司机小费。
- 请注意: Skybridge开放情况将视天气而定 (可能临时暂停开放)
- 行程顺序如有更改, 恕不另行通知。若中英文行程有差异, 请以英文版行程为准。

DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. Updated 08 Feb 2024.

4天3晚 浪卡威 乐悠悠

第一天 新加坡 ✕ 浪卡威



第一天 新加坡 ✕ 浪卡威

(X)

抵达机场后, 送往酒店办理入住手续。夜宿浪卡威。

第二天 浪卡威

(早餐)

全天自由活动。或您可以自费选择参加一日游。夜宿浪卡威。

第三天 浪卡威

(早餐)

全天自由活动。或您可以自费选择参加一日游。夜宿浪卡威。

第四天 浪卡威 ✕ 新加坡

(早餐)

自由活动直至时间送往机场启程返回新加坡。



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NTAIS

OUR OUTLETS:

